
Referat nummer 7-2010
Telefonmøte, 20.09.10 klokken 19:00-2133
Deltakere: Arne Løland, Bjørn Wæhre, Grete Olavessen, Torill Johannessen, 
Elin Hansen, og Trude Holmen.
Fravær: Ellinor Selvik og Enisa Ibrahimi
Sak 
48-10 Godkjenning av innkalling og forslag til saksliste
Vedtak Godkjent
49-10 Godkjenning av referat fra forrige møte
Vedtak Godkjent
50-10 Kriterier for å stå på klubbens oppdretterliste
Vedtak Styret vurderer om det burde være kriterier for å stå på klubbens liste over 

oppdrettere.
51-10 Årbøker (nye)
Vedtak Vi ønsker å trykke en ny håndbok, da mange medlemmer forventer og 

ønsker det. Den nye årboken må da forhåndsbestilles. Dette for å hindre at 
klubben blir sittende med store lager enda en gang.

52-10 Evaluering av utstilling Gullvåg.
Vedtak Det gikk riktig fint på tross av været! Dommeren var veldig fornøyd.
53-10 Utstillinger. Juleutstilling. Hovedutstilling 2011

Vedtak Juleutstillingen må utlyses på web.
Østfoldgjengen har avholdt et velykket valpeshow for alle raser, som også ga 
et godt tilskudd til kassen.
Hvis Hundefestivalen flytter sitt arrangement er det praktisk for oss å flytte 
fra Gullvåg og litt nærmere. Hvis dette skjer ringer Bjørn og bestiller
område.Hovedutstillingen er 13. -14. aug, men hvor? Vanskelig å finne egnet 
område nært Oslo. Toril ringer Hokksund og sjekker.

54-10 Web sider
Vedtak Elin har laget en ”kladd”. Denne sendes til alle i Styret samt web-master til 

kommentar.
55-10 Tillitsverv i klubben. Arbeidsfordeling i komiteer osv.
Vedtak Utstilingskommiteen trenger flere slitere for å få selve arrangementene til å 

gå knirkefritt.
56-10 Status Dogs 4 All

Vedtak Til nå har 11 medlemmer sagt seg villig til å hjelpe til på dagene. S. Vaksvik 
og A. K. Scheen trer også støttende til med forberedelsene. Budsjettet er på 
ca 5000,-. Omtale av rasen til raseparaden må gjøres klart.

57-10 Eventuelt

Vedtak Arne: Minnet på fristene
Før 31. 12. 2010 skal:
-Forslag til valgkomiteen må være i valgkomiteen i hende.
-Forslag til GF må sendes Styret ved sekretær. 
-Medlemskomtingenten betalt. 
-Alle klubbkontakter må sende rapport til Styret ved sekretær. Sekretær 
sender videre regnskapsdel til kasserer.
Trude sender dette til bladet.

Elin: Sheltietreff – kan distriktene allerede nå søke om midler til treff i 
distriktene? JA!

Ref: Trude Holmen 20.09.2010  


